
Protokół

z obrad Komisji Wspólnej Rady Gminy Trąbki Wielkie

z dnia 19 luty 2021 roku.

Rozpoczęcie obrad – godz. 13:30

Zakończenie obrad – godz. 16:15

Posiedzenie  rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W  Komisji  ponadto  uczestniczy:  Pani  Magdalena  Rosenbajger-Chojnowska  –  przedstawiciel  biura

urbanistycznego, Pani Natalia Marocka – pracownik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego oraz  Pan

Błażej Konkol – Wójt Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński na podstawie listy obecności poinformował, że brakuje

radnych: Pani Justyny Perki, Pana Krystiana Sadowskiego oraz Pana Marka Czerwińskiego. 

Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy wynosi 15 radnych.

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy- poinformował,  że zebraliśmy się na posiedzeniu komisji  wspólnej  celem

omówienia  materiałów  XXVIII  sesji  zwyczajnej  Rady  Gminy.  Dodatkowo  zaprosił  Panią  Magdalenę

Rosenbajger-Chojnowską, celem omówienia projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego

planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  części  obrębu  geodezyjnego  Trąbki  Wielkie,  gmina  Trąbki

Wielkie. Kolejno nawiązując do przedmiotowego projektu uchwały zwrócił uwagę, że w części skrzydła

prawego objętego tym planem, fragment zabudowy już się odbywa. Nie wie jak pozostała część Rady, ale

Przewodniczący przyglądając się tej budowie, osobiście jest przerażony. Deweloper na tym obrzeżu stawia

domki jeden na drugim. Przewodniczący Rady Gminy uważa, że Rada nie powinna do tego doprowadzić.

Nie wygląda to ciekawe. Dodał, że jeżeli Rada zgodzi się na taki dobrowolny podział, to zrobi krzywdę

mieszkańcom. Stwierdził, że jeżeli plan zakłada dobrowolność podziału, to to nie wróży nic dobrego.

Pani Magdalena Rosenbajger-Chojnowska – poinformowała, że plan jest już uchwalony i określa wszystkie

wskaźniki  dla  tej  zabudowy.  Pracownicy biura urbanistycznego  nie  mogą zmieniać tego,  jeżeli  jest  to

uchwalone w planie. Dodała, że ingerować mogą jedynie w bardzo małym zakresie a w tym przypadku tym

zakresem do zmiany  była tylko zmiana usług  na usługi komercyjne. 

Na rzutniku została przedstawiona część terenu objęta zmianą.  Pani Małgorzata Rosenbajger-Chojnowska

omawiała  poszczególne  fragmenty  działki.  W trakcie  omawiania  radni  zadawali  pytania  na  które  Pani

Małgorzata na bieżąco udzielała odpowiedzi m.in.: poinformowała, że działki mają wielkość 900m2., że w

terenie 8U –  zaplanowano zabudowę usługową z zakresu oświaty, sportu, handlu i działka ta ma 2 600 m2.

Przewodniczący Rady Gminy podał, że deweloper, buduje sporo mieszkań. Osobiście będzie dożył do tego,



aby miejscowości Trąbki Wielkie nie byli zastawieni.  Kolejno nawiązując do drugiej części planu (poniżej

zielonego obszaru) tereny mieszkaniowe jednorodzinne – zapytał, czy w tej części coś się zmienia.

Pani  Magdalena Rosenbajger-Chojnowska – podała, że prócz pomnika  nie ma innych zmian. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał,  czy ktoś  chciałby jeszcze zadać jakieś  konkretne pytania Pani

urbanistce. Pytań nie zgłoszono. Podziękował Pani Magdalena Rosenbajger-Chojnowska za przedstawioną

informacje. 

/Pani Magdalena Rosenbajger-Chojnowska wraz z Panią Natalią Marocka opuściła sale posiedzenia/

/Do posiedzenia dołączyła Radna Justyna Perka/ 

Wywiązała się dyskusja w sprawie przedmiotowego planu, w trakcie której zwrócono uwagę na bardzo

ciasną zabudowę. Wójt Gminy zwrócił również uwagę, że nikt nie spodziewał się, że tam powstanie taka

gęsta zabudowa. 

/Do posiedzenia dołączyła Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy/ 

Przewodniczący Rady Gminy – przeszedł do omawiania materiałów sesyjnych.

Plan najbliższej sesji : 

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad

- Zatwierdzenie porządku obrad.

-  Przyjęcie protokołu z XXVI i XXVII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.2 Przedstawienie sprawozdań Rady Gminy Trąbki Wielkie za 2020 rok:

a) Sprawozdanie Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego  Rady Gminy,

b) Sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych,

c) Sprawozdanie Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Zdrowia Rady Gminy, 

d) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy,

e) Sprawozdanie Komisji Skarg Wniosków i Petycji.

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2021 - referuje  Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy;

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2032 - referuje

Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

5. Podjęcie  uchwały w sprawie uchwalenia  Regulaminu Honorowego Obywatelstwa Gminy Trąbki

Wielkie- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  ds.  Honorowego  Obywatelstwa  Gminy  Trąbki

Wielkie- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;



7. Podjęcie  uchwały w sprawie  rozpatrzenia  petycji  w przedmiocie  wezwania  organów władzy do

przestrzegania przepisów art. 32 oraz art. 39 Konstytucji RP - referuje Pan Zbigniew Leszczyński

Przewodniczący Rady Gminy;

8. Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na obszarze Gminy

Trąbki Wielkie - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

9. Podjęcie uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacji zbiorowej przy drodze

wojewódzkiej nr 226- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

10. Podjęcie uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacji zbiorowej przy drodze

powiatowej nr 2218G- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2021 roku Powiatowi Gdańskiemu pomocy finansowej w

formie dotacji  celowej w celu wspólnej  realizacji  zadania pn.  ”Przebudowa drogi powiatowej nr

2210G w miejscowości Sobowidz – etap I” - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2021 roku Powiatowi Gdańskiemu pomocy finansowej w

formie dotacji celowej w celu wspólnej realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr

2210G w zakresie budowy chodnika w miejscowości Gołębiewo Wielkie” - referuje  Pan Błażej

Konkol Wójt Gminy;

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2021 roku Powiatowi Gdańskiemu pomocy finansowej w

formie dotacji celowej w celu wspólnej realizacji zadania pn. „Poprawa bezpieczeństwa na drogach

Powiatu Gdańskiego poprzez modernizację dróg powiatowych na terenie Powiatu Gdańskiego” -

referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

14. Podjęcia uchwały w sprawie podjęcia współpracy z Gminą Cedry Wielkie oraz Gminą Suchy Dąb w

ramach  konkursu  na  identyfikację  koncepcji  organów  prowadzących  szkoły  podstawowe

dotyczących kształtowania kompetencji kluczowych uczniów poprzez edukację morską i żeglarską w

ramach  realizacji  przedsięwzięcia  strategicznego  „Kompleksowe  wsparcie  szkół  i  placówek”  -

referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego – referuje Pan Błażej

Konkol Wójt Gminy;

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Komendą Wojewódzką

Policji w Gdańsku przy udziale Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim dotyczącego

przekazania środków pieniężnych na zakup nowego środka transportu – referuje Pan Błażej Konkol

Wójt Gminy. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Kunegundy Pawłow-

skiej w Trąbkach Wielkich poprzez zmianę siedziby i likwidację oddziału przedszkolnego - referuje

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

18. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola im. Jana Brzechwy w Trąbkach

Wielkich poprzez przeniesienie jego siedziby - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.



19. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów oraz określenia ich wartości punktowej w postępo-

waniu rekrutacyjnym do publicznego przedszkola oraz oddziałów przedszkolnych prowadzonych w

szkołach podstawowych dla których organem prowadzącym jest gmina Trąbki Wielkie - referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy;

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie geo-

dezyjnym Kłodawa – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy

21. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

22. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

23. Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.

Ad 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2021.

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – odczytała uzasadnienie uchwały. 

Wójt Gminy – zwrócił uwagę na środki przeznaczone na cele jubileuszowe. Wyjaśnił dlaczego środki te, są

przekazane ze środków budżetu GOKSiRu. Nawiązał do środków przeznaczonych na dofinansowanie do

zakupu samochodu dla policji jak również dla jednostki OSP Sobowidz. Prosi radnych o przychylność i

wyrażenie zgody na przeznaczenie tych środków na ten cel. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania do zmian budżetu gminy.

Pytań nie zgłoszono. 

Ad 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2032.

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – podał, że uchwała ta jest następstwem  zmian budżecie gminy. 

Pytań nie zgłoszono.

Ad 5 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Honorowego Obywatelstwa Gminy Trąbki

Wielkie.

Wójt  Gminy –  uzasadnił  potrzebę  podjęcia  tej  uchwały.  Zwrócił  uwagę,  że  konsekwencją  podjęcia  tej

uchwały jest  wyłonienie  komisji   /kolejna  uchwała  w porządku obrad/.  Dodał,  że  tytuł  uchwały brzmi

Regulaminu Honorowego Obywatela  jednak trzeba pamiętać, że mówimy o „Zasłużonym” ponieważ, tytuł

„Honorowy”  przeznaczony to jest  dla  Prezydenta.  Na konie swojej  wypowiedzi  dodał,  że  90% zapisu

projektu regulaminu jest taki samym jak w poprzednim regulaminie. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Ad 6 Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji ds. Honorowego Obywatelstwa Gminy Trąbki

Wielkie.

Wójt Gminy – przypomniał skład poprzedniej komisji. Kolejno podał, że dobrze, gdyby w składzie komisji

był  przedstawiciel  działalności  pozarządowej  –  proponuje  Pan  Władysława  Ornowskiego,  dwóch

przedstawicieli z Rady Gminy. W poprzedniej komisji był przedstawiciele kościoła, ale Wójt wie, że nie są



zainteresowani byciem członkiem w komisji. Uważa, że dobrze, gdyby  w skład tej komisji wchodził ktoś z

przedstawicieli seniorów, tu proponuje Radnego Władysława Kankę. 

Pan  Władysław  Kanka –  nie  zgodził  się  na  kandydaturę  do  tej  komisji,  prosi,  aby   wytypować  z

przedstawicieli seniora  inną osobę. 

Radny Sławomir Mazurek – zwrócił  uwagę, że w regulaminie jest  zapis,  że tytuł ten jest  przyznawany

dożywotnie. Stwierdził, że nie powinno być takiego zapisu. Uważa, że powinien zapis ten zostać uściślony.

Uważa, że  jeżeli w późniejszym terminie taka osoba, z takim tytułem dopuści się czynu niegodnego, to

wówczas powinno przewidywać się możliwość odebrania tego tytułu. 

Wywiązała  się  dyskusja  w  której  ponownie  zwrócono  uwagę  na  tytuł  honorowego  obywatela.  Radni

proponują, aby zmienić w  uchwale  na zasłużonego obywatela. 

Wójt  Gminy przyznał,  że  nadawanie  tytułu  „Honorowego”  jest  zarezerwowany  dla  Prezydenta.

Zaproponował, że do sesji mecenas się wypowie w tej kwestii.  

Ad 7 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie wezwania organów władzy do

przestrzegania przepisów art. 32 oraz art. 39 Konstytucji RP .

Przewodniczący Rady Gminy – oddał głos Przewodniczącemu Komisji Skarg Wniosków i Petycji.

Radny Ryszard Budzyński Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji - odczytał treść uzasadnienia

uchwały zawierającą opinię komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy ktoś ma pytania w tej sprawie. 

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której radni wspólnie stwierdzili, że szczepienia są

dobrowolne i nikt nikogo nie może do nich zmusić. 

Ad 8 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli  nieruchomości położonych na obszarze Gminy

Trąbki Wielkie .

Wójt Gminy – podał,  że Gmina otrzymała wytyczne z Regionalnej Izby Obrachunkowej, że Gmina nie

może żądać od mieszkańca danych poufnych tj. imię ojca, imię matki. Możemy żądać tylko te dane, które

teraz są w deklaracji wypisane. Gmina nie możemy pytać mieszkańca, co jest przyczyną zmiany deklaracji.

Mieszkaniec nie musi się z tego tłumaczyć. Wójt dodał, że korzystając z dokonywanej zmiany deklaracji z

uwagi na liczne telefony i  zapytania mieszkańców w sprawie wysokości składki – wprowadzamy zmianę o

to, że deklaracja będzie zawierała informację o wysokości stawki za wywóz odpadów. 

Wywiązała  się dyskusja w trakcie  której  wójt  tłumaczył,  że  te deklaracje będą obowiązywały tylko dla

mieszkańców, które będą chcieli składać nowe deklaracje, lub zmieniać swoje obecne. 

Przewodniczący Rady Gminy – prosi radnych, aby do sesji przyjrzeli się dokładnie tej deklaracji. Może ktoś

będzie miał jeszcze jakieś propozycje do zmiany. 



Ad 9  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wstępnej  lokalizacji  przystanków  komunikacji  zbiorowej  przy

drodze wojewódzkiej nr 226.

Pan  Błażej  Konkol  Wójt  Gminy –  projekt  uchwały  dotyczy  miejscowości  Błotnia,  dokładnie  nowego

osiedla, które tam powstaje. Podstawą prawną do lokalizacji tego przystanku  jest uchwała Rady Gminy. Bez

uchwały taki przystanek nie może tam powstać.

Na  powyższy  temat  wywiązała  się  dyskusja  w  trakcie  której  radni  dziwią  się,  że  w  takiej  małej

miejscowości mają zostać usytułowane łącznie cztery przystanki. Radni zastanawiają się czy jest sensem

podejmowanie tej uchwały. 

Wójt Gminy – poinformował, że transport szkolny będzie się również tam zatrzymywał. 

/Do posiedzenia dołączył Radny Jan Selka/ 

Ad 10 Podjęcie  uchwały w sprawie wstępnej  lokalizacji  przystanków komunikacji  zbiorowej przy

drodze powiatowej nr 2218G.

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy  –  podał, że uchwała ta dotyczy przystanku w  miejscowości Kaczki na

nowym osiedlu.

Radna Justyna Perka – zwróciła uwagę że mieszkańcy sami oddają  swoje działki pod ten przystanek.  

Wiceprzewodniczący  Rady  Marek  Czerwiński  –  przyznał,  że  tego  typu  gest  ze  strony  mieszkańców

zasługuje na pochwałę.  

Ad  11  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  w  2021  roku  Powiatowi  Gdańskiemu  pomocy

finansowej  w  formie  dotacji  celowej  w  celu  wspólnej  realizacji  zadania  pn.  ”Przebudowa  drogi

powiatowej nr 2210G w miejscowości Sobowidz – etap I” .

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – podał, że ta i kolejne uchwały, dotyczą propozycji współpracy z powiatem

gdańskim w sprawie budowy dróg i chodników. Odcinki przewidywane w tych uchwałach to:

- odcinek drogi z Sobowidza w kierunku Pszczółek. 

- chodniki w Gołębiewie Wielkim od skrzyżowania w kierunku Ełganowa; 

- chodnik ( ok. 70m) w miejscowości Czerniewo;

- chodnik w miejscowości Kłodawa - od cmentarza w kierunku Złotowa. 

Oprócz  tego  maja  być  doświetlone  dwa  przejścia,  dokładne  miejsce  nie  jest  jeszcze  wyznaczone   i

„BUŚKA” w Kaczkach. 

Wójt Gminy prosi, aby podjąć w tej kwestii współprac z powiatem. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania do powyższych punktów. Brak pytań. 

Ad  12  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  w  2021  roku  Powiatowi  Gdańskiemu  pomocy

finansowej  w  formie  dotacji  celowej  w  celu  wspólnej  realizacji  zadania  pn.  „Przebudowa  drogi

powiatowej Nr 2210G w zakresie budowy chodnika w miejscowości Gołębiewo Wielkie” .



Projekt uchwały został omówiony wyżej przy pkt. 11. 

Ad  13  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  w  2021  roku  Powiatowi  Gdańskiemu  pomocy

finansowej w formie dotacji celowej w celu wspólnej realizacji zadania pn. „Poprawa bezpieczeństwa

na  drogach  Powiatu  Gdańskiego  poprzez  modernizację  dróg  powiatowych  na  terenie  Powiatu

Gdańskiego.

Projekt uchwały został omówiony wyżej przy pkt. 11. 

Ad 14 Podjęcia uchwały w sprawie podjęcia współpracy z Gminą Cedry Wielkie oraz Gminą Suchy

Dąb  w  ramach  konkursu  na  identyfikację  koncepcji  organów  prowadzących  szkoły  podstawowe

dotyczących kształtowania kompetencji kluczowych uczniów poprzez edukację morską i żeglarską w

ramach realizacji przedsięwzięcia strategicznego „Kompleksowe wsparcie szkół i placówek.

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy –  podał, że uchwała ta jest niezbędna, aby otrzymać dofinansowanie do

utworzenia projektu „Kompleksowe wsparcie szkół i placówek” - o którym mowa w tytule uchwały. 

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której radni zadawali pytania na które Wójt Gminy na

bieżąco  udzielał  odpowiedzi.  Z  dyskusji  wynika,  że  Radni  pozytywnie  opiniują  projekt  przedmiotowej

uchwały. 

Ad 15 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego – referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt Gminy – podał, że uchwała dotyczy stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego. Dochody z tego tytułu

nie są bardzo widoczne, niemniej jednak stanowią dochód dla Gminy. 

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której Wójt Gminy poinformował, że dochód ten jest

w budżecie ZGKiM. Dodał, że jest jeszcze kwestia zamieszczania reklam na płotach przy drodze, ale to jest

odrębna sprawa i dla tego typu opłat, powinna zostać przygotowana odrębna uchwała. 

Ad  16  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z  Komendą

Wojewódzką Policji  w Gdańsku przy udziale  Komendy Powiatowej Policji  w Pruszczu Gdańskim

dotyczącego przekazania środków pieniężnych na zakup nowego środka. 

Pan  Błażej  Konkol  Wójt  Gminy –   poinformował,  że uchwała  dotyczy  dofinansowania  do  zakupu

samochodu dla Policji w Trąbkach Wielkich.  Zwrócił uwagę, że w pierwotnej wersji ustaleń  była mowa o

kwocie  70 tysięcy zł. stąd też, taki zapis jest w projekcie uchwały. Ostatecznie jednak ustalono kwotę w

wysokości 65 tyś. zł. Prosi, aby radni zmienili zapis i w miejsce 70 tyś. zł.  wpisali  65 tysięcy złotych. 

Ad 17 Podjęcie  uchwały  w sprawie  zamiaru przekształcenia  Szkoły  Podstawowej im.  Kunegundy

Pawłowskiej w Trąbkach Wielkich poprzez zmianę siedziby i likwidację oddziału przedszkolnego.



Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – podał, że już mamy przedszkole w budynku dawnej szkole podstawowej,

natomiast szkoła podstawowa zostaje tam, gdzie obecnie jest, czyli w budynku po dawnym Gimnazjum.

Natomiast jeżeli chodzi o przedszkole, to przedszkole zmieni swoją siedzibę na tę, która była kiedyś szkoła

podstawowa w Trąbkach Wielkich. Tak naprawdę, to się już nam zadziało, niezbędna jest przedmiotowa

uchwała. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania.

Pytań nie zgłoszono. 

Ad 18 Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola im. Jana Brzechwy w Trąb-

kach Wielkich poprzez przeniesienie jego siedziby.

Projekt uchwały omówiony w punkcie powyższym tj. 17.

Ad 19 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów oraz określenia ich wartości punktowej w po-

stępowaniu rekrutacyjnym do publicznego  przedszkola  oraz  oddziałów przedszkolnych prowadzo-

nych w szkołach podstawowych dla których organem prowadzącym jest gmina Trąbki Wielkie;

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy –  podał, że uchwała ta dotyczy określenia kryteriów jakie dziecko musi

spełnia, aby dostać się do przedszkola. Według Wójta jednym z istotniejszych kryteriów, które zostały ujęte

w regulaminie, to jest punkt 4 regulaminu a dotyczący wskazanego adresu przez rodzica podczas rozliczania

z Urzędem Skarbowym. 

Kolejno wywiązała się dyskusja w sprawie obowiązkowych szczepień dzieci. 

Wójt podał, że kwestia szczepień zostanie sprawdzona. 

Ad 20 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie

geodezyjnym Kłodawa – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy

Wójt Gminy Błażej Konkol – uzasadnił potrzebę podjęcia tej uchwały. Podał, że wycena będzie zrobiona i

będzie ok. 100 zł. /m2.

Przewodniczący  Rady  Gminy –  zapytał,  czy  są  pytania  do  projektu  uchwały.  Z uwagi  na  brak  pytań

Przewodniczący  Rady  Gminy   stwierdził,  że  porządek  dzisiejszego  posiedzenia  został  wyczerpany.

Podziękował wszystkim za czynny udział i zamknął posiedzenie Komisji.

Protokolant:                 Przewodniczący Rady Gminy

Katarzyna Czyż                     Zbigniew Leszczyński


